
Bo letošnja kmetijska sezona boljša?
Marsikateri kmet si še zdaj ni povsem opomo-

gel od lanskoletne katastrofalne suše. Za povrh
kmetovalcem odjeda zaslužek še nerazumljivi
uvoz kmetijskih pridelkov, zato je njihova jeza
razumljiva. Tako slabo kmetovalcem bržčas ni šlo
še nikoli. Kot so si bili edini tudi v naši takratni
anketi, je že skrajni čas, da vlada kaj stori za
kmeta.

Ivan Zajec, Pijava Gorica: »Letos spet ni bilo
veliko snega, in to*je slabo za polja, preveč so se
izsušila. Zdaj, po tem dežju, pa je le začelo »gi-
bat«. Nam je nekaj ozimnice pozeblo, tako da

sem jo moral nanovo posejati. Letos je Saturnovo
leto, kar po starih koledarjih pomeni, da bomo
imeli mrzlo zimo in več hladnih deževnih obdobij.

Sicer pa mislim, da ni prav, da država uvaža
mleko in vino, pri nas pa ostaja na policah. Gleda-
no dolgoročno, bodo s tem uničili naše kmetijstvo
in vinarstvo. Vlada bi že morala enkrat zaščititi
kmeta.«

Janez Raztresen, Planina nad Horjulom:
»Upam, da bo letošnja letina boljša, kot je bila
lanska. Lani nas je pestila suša, marsikomu je
zmanjkalo sena. Pri nas ga je t>ilo hvala bogu
dovolj, tako da nam ni bilo treba prodajati živine.

Če bomo še naprej tako uvažali razno kmetij-
sko blago, se bo naše tržišče zasitilo z njim. Drža-
va bi morala ustaviti tudi uvoz mesa. Morala bo
zaščititi našega kraeta, da ne bo delal zastonj.«

Marko Buh, Srednji vrh: »Pri nas so sami robo-
vi in skale, tako da nam ostaja le bore malo zemlje
za obdelavo. Velika je razlika med hribovskim in
ravninskim kmetom. Kmet na ravnem laže proda
svoje pridelke, saj je bliže mestu. Hribovskemu

kmetu bi morali nuditi več ugodnosti, posebej pri
davkih. Pri nas od skal nimatno nič.«

Stana Mrzlikar, Zagorica pri Vrzdencu: »S se-
stro sva ostali sami na kmetiji. Ko bi bili mladi. bi
se še »troštali« pomladi, tako pa se je bojiva. Ko
bi ne bilo dobrih sosedov, bi bilo za obupati. Pri
nas v Sloveniji se tačas vodi bolj slaba kmetijska
politika, še za tisto, kar lahko prodaš, dabiš bolj
malo. Saj bi dali ven eno telico, toda pravijo, da je
prav zdaj najslabše.«

Pavel Sedej, Mavsarija nad Horjulom: »Kakšna

bo letošnja kmetijska sezona, bo vse odvisno od
vremena. Da le ne bi bilo takšne suše kot lani.
Naš stari Škofič je nekoč dejal: Kar bo bog dal,
takšna bo letina.«

BRANKO VRHOVEC

Obvestilo rejcem
Vse rejce, ki bodo v letošnji sezoni pasli

živino, obveščamo, da bodo dobili povrnjena
sredstva za nakup zdravil in preparatov za
tretiranje živali pred in po paši.

Prijave, ki morajo vsebovati naslov rejca in
število živali, zbira kmetijska svetovalna služ-
ba po enotah:
- Dobrova
- Podpeč
- Ig
- Velike Lašče
do konca meseca aprila.


